
GÄVLE 16 augusti 2010

Lyckat att flytta Sommaryran till Brynäs
Och enligt huvudarrangören Tomas Gavlén, har den nya placeringen varit ett

lyckosamt drag: – Det blev en succé.

Förra året, när evenemanget hölls vid Läkerol Arena, gick det inget vidare. Men

flytten till Stenebergsparken blev ett lyft.

– Det är ett fantastiskt område och Brynäsborna har ställt upp. Jag tror att vi har

nått målet med 5 000 besökare om dagen och de verkar ha spenderat mycket

pengar, försäljarna är jättenöjda.

Trots att karusellerna har stått uppställda mitt i ett bostadsområde har det inte

kommit in några klagomål från de boende, enligt Tomas Gavlén.

– Flera som bor i närområdet har sagt att det är så roligt att det händer något i

Stenebergsparken och inte bara på Stortorget.

Samarbetet med Gävles Antirasistiska Kulturförening, GARK var nytt för i år. PO

Flodström från GARK är lite besviken över att inte fler hittade till musikscenen.

– Det var mindre publik än vad vi hade hoppats på. Liondub drog mest med

ungefär 500–600 personer.

Om det blir någon Sommaryra nästa år är ännu inte bestämt.

– Det har kommit önskemål från publik och försäljare om en fortsättning men det

beror på om vi får klartecken från myndigheterna, säger Tomas Gavlén.
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